



JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR  
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

**NOTIS SEBUT HARGA**

SEBUT HARGA JPV.NS.S. 26/2020

**KERJA-KERJA PENYELENGARAAN TANDAS DAN GARAJ KENDERAAN,  
PEMASANGAN SILING DI BILIK SUSU, PEMASANGAN PAIP DAN MENGGANTI  
TIANG BENDERA TERMASUK KERJA-KERJA BERKAITAN DI  
PUSAT PERKHIDMATAN INDUSTRI TENUSU SILIAU,  
JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR, NEGERI SEMBILAN**

KONTRAKTOR \*TEMPATAN/DAERAH GRED G1 YANG BERDAFTAR DENGAN CIDB DAN MEMPUNYAI SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) MENGIKUT KATEGORI DAN PENGKHUSUSAN SEPERTI BERIKUT ADALAH DIPELAWA MENYERTAI SEBUT HARGA INI:

GRED	KATEGORI	PENGKHUSUSAN
G1 KEUPAYAAN MENJALANKAN KERJA TIDAK MELEBIHI RM 200,000.00	CE  PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM	CE21  PEMBINAAN KEJURUTERAAN AWAM

2. KONTRAKTOR YANG BERMINAT DIWAJIBKAN MENGHADIRI LAWATAN TAPAK PADA TARIKH, MASA DAN TEMPAT SEPERTI BERIKUT:

TARIKH : 7 SEPTEMBER 2020 (ISNIN)  
MASA : 10.00 PAGI  
TEMPAT : PUSAT PERKHIDMATAN INDUSTRI TENUSU,  
SILIAU, NEGERI SEMBILAN


3. HANYA PENAMA DI DALAM PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK), SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) ATAU PENAMA YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN SAHAJA BOLEH MENGHADIRI LAWATAN TAPAK DAN TIDAK BOLEH MEWAKILKAN PENAMA DALAM SIJIL. KONTRAKTOR YANG INGIN MENYERTAI LAWATAN TAPAK SILA BAWA BERSAMA PERAKUAN PENDAFTARAN KONTRAKTOR (PPK) DAN SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK).

4. SEBAGAI PEMBUDAYAAN NORMA BAHARU DALAM KOMUNITI, INDIVIDU YANG HADIR KE LAWATAN TAPAK AKAN DIPERIKSA SUHU BADAN TERLEBIH DAHULU DAN BACAAN SUHU YANG MELEBIHI 37.5°C TIDAK AKAN DIBENARKAN MEMASUKI KAWASAN LAWATAN TAPAK. PEMAKAIAN PENUTUP MULUT DAN HIDUNG ADALAH DIWAJIBKAN SEPANJANG LAWATAN TAPAK DIADAKAN DAN SILA JAGA JARAK SOSIAL YANG SELAMAT IAITU SEKURANG-KURANGNYA 1 METER DARIPADA INDIVIDU LAIN.

5. BORANG SEBUT HARGA BERSERTA SYARAT-SYARAT AM/KHAS BOLEH DIPEROLEHI DI IBU PEJABAT JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI SEMBILAN DENGAN HARGA RM 30.00 SENASKHAH MULAI 7 SEPTEMBER 2020

6. PERMOHONAN HENDAKLAH DIMASUKAN TERUS DALAM PETI TAWARAN SEBUT HARGA DI BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN, JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR NEGERI SEMBILAN, LOT 1504 MUKIM PANTAI, BATU 6, JALAN JELEBU, 71770 SEREMBAN, NEGERI SEMBILAN DI DALAM SAMPUL SURAT BERLAKRI BERTANDA SEBUTHARGA JPV.NS.S. 26/2020.

TARIKH TUTUP SEBUT HARGA IALAH PADA 14 SEPTEMBER 20 JAM 12.00 TENGAHARI.



PENGARAH  
JABATAN PERKHIDMATAN VETERINAR  
NEGERI SEMBILAN DARUL KHUSUS

28 OGOS 2020

\*Maksud kontraktor tempatan Gred G1 adalah kontraktor yang berdaftar dengan CIDB di daerah berkenaan. Sekiranya bilangan penyertaan daripada kontraktor di daerah berkenaan tidak mencukupi, kontraktor di daerah berhampiran/sempadan boleh diterima penyertaannya.